
Protokół Nr 163/2022 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 22 grudnia 2022r. 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta- Marcin Paliński, Wicestarosta- Paweł Przybyłek,  

Członek Zarządu -Lech Brzozowski oraz Sekretarz Powiatu: Iwona Urbanowicz, Skarbnik Powiatu 

– Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – 

Jolanta Tymińska, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Anna Kalinowska, 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Jacek Dłuski, Przewodniczący Rady Powiatu w Nidzicy 

 – Andrzej Bróździński. 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy: 

1. Sprawy różne 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie nadania kategorii gminnej publicznej 

drodze o znaczeniu lokalnym leżącej na działkach nr 166/16, 166/20, 190/1, 200/2 orz 205/3 ob. 

2 m. Nidzica. 

II Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy: 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyboru ofert złożonych w ramach 
otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny i systemu 
pieczy zastępczej pod nazwą: prowadzenie placówki wsparcia dziennego o zasięgu ponadgminnym 
III. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 
1. Omówienie wynagrodzeń nauczycieli za miesiąc wrzesień - listopad 2022 r. 
 2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków 
trwałych w Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy. 
IV. Wydział Finansowy: 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w spawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
V Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Omówienie wyników kontroli przeprowadzonych w Starostwie Powiatowym, powiatowych 
jednostkach organizacyjnych oraz Środowiskowym Domu Samopomocy w Nidzicy. 
2. Omówienie spraw związanych z organizacją oraz funkcjonowaniem ZOZ w Nidzicy. 

 

Ad I.1 

p. Starosta poprosił, żeby przedstawić informację na temat ustaleń dot. drogi Napiwoda – 

Czarny Piec. 

p. Jacek Dłuski poinformował, że padł pomysł, aby porozmawiać z firmą zewnętrzną, która 

chciałaby przygotować kosztorys ofertowy. Dodał, że wartość robót wg. kosztorysu ofertowego 

sporządzonego przez innego Wykonawcę wynosiła 6.238.055,61 zł. Dodał, że gdy roboty będą 

wykonywane wiosną cena robót wzrośnie o ok. 10/15 %. Przypomniał, że propozycja Pana A. 

Nowakowskiego wynosiła 3.867.877,00 zł, a po negocjacjach kwota zmniejszyła się do 

2.657.605,95 zł. 

p. Starosta zapytał, czy w Kozłowie mamy czystą sytuację? Czy zawarliśmy tam porozumienie? 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że nie zawarliśmy porozumienia, ponieważ nie mamy 

zapewnienia finansowego.  

p. Andrzej Bróźdźiński  zapytał czy został już wybrany wykonawca czy nie?  

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że umowa wygasła, ale jest możliwość porozumienia.  

p. Andrzej Bróździński zapytał, dlaczego nie wybierzemy niższej oferty? 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że w kwocie 3.657.605,95 zł  mieszczą się środki Gminy Nidzica 

990762,95 zł oraz środki Powiatu Nidzickiego w tej samej kwocie.  

p. Starosta powiedział, że Gmina Nidzica na ten rok  miała zabezpieczone środki w wysokości 

ok. 452 tyś. zł. Środki Gminy Nidzica wynoszą 451.252,31 zł, a brakuje 539.510,64 zł tj. łącznie 

brakuje 990.762,95 zł. Po stronie Powiatu jest taka sama sytuacja.  
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p. Wicestarosta odpowiedział, że czekamy co odpowie nam Burmistrz.  

p. Lech Brzozowski zapytał czy umowa była do 30 listopada?  

p. Starosta potwierdził. Dodał, że jest możliwość aneksowania umowy.  

Więcej pytań nie było.  

 

Ad I.2  

P. Jacek Dłuski przedstawił  projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zaliczenia  
gminnej publicznej drogi o znaczeniu lokalnym leżącej na działkach nr 166/16, 166/20, 190/1, 
200/2 orz 205/3 ob. 2 m. Nidzica, do kategorii dróg gminnych gm. Nidzica. 

Pytań nie było. 
 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Zarządu Powiatu w 

Nidzicy w sprawie nadania kategorii gminnej publicznej drodze o znaczeniu lokalnym 
leżącej na działkach nr 166/16, 166/20, 190/1, 200/2 orz 205/3 ob. 2 m. Nidzica. 

 

Ad I.2  

P. Jacek Dłuski przedstawił  projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie nadania 
kategorii gminnej publicznej drodze o znaczeniu lokalnym leżącej na działkach nr 166/16, 166/20, 
190/1, 200/2 orz 205/3 ob. 2 m. Nidzica. 

Pytań nie było. 
 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Zarządu Powiatu w 

Nidzicy w sprawie nadania kategorii gminnej publicznej drodze o znaczeniu lokalnym 

leżącej na działkach nr 166/16, 166/20, 190/1, 200/2 orz 205/3 ob. 2 m. Nidzica liczbą 

głosów: głosów: 3– „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 

Ad II.1  

P. Anna Kalinowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 
wyboru ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania z 
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: prowadzenie placówki wsparcia 
dziennego o zasięgu ponadgminnym. Poinformowała, że w Komisji byli:  Przewodniczący Komisji 
– Starosta Paliński, Wicestarosta Paweł Przybyłek, Członek Zarządu – Zbigniew Wernik, 
reprezentująca Powiatowy Związek Niewidomych  Pani Teresa Kańczykowska oraz Pani Joanna 
Maksym reprezentująca Organizacje Pozarządowe działające przy Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym w Nidzicy. Dodała, że wpłynęła jedna oferta, która spełniała wszystkie 
wymagania.  Oferta wpłynęła od Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością 
Intelektualną Koło w Nidzicy i otrzymała maksymalna liczbę punktów.  

Pytań nie było.  

 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wyboru ofert 

złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania z zakresu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: prowadzenie placówki 

wsparcia dziennego o zasięgu ponadgminnym liczbą głosów: głosów: 3– „za”,  

0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 
Ad. III.1 
 
p. Jolanta Tymińska omówiła średnie wynagrodzenie nauczycieli na miesiąc wrzesień – 

listopad 2022 r. Poinformowała, że we wszystkich grupach awansu zawodowego osiągamy 
wymagane średnie. 

Zarząd przyjął powyższą informację do wiadomości.  
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Ad III. 2 
 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych w Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy. 
Poinformowała, że został sporządzony protokół z oględzin. Środek trwały jest rozpołowiony i nie 
nadaje się do użytkowania.  

Pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na likwidację środków trwałych w Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy 

liczbą głosów: głosów: 3– „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 
Ad. IV.1 
 

 p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu w Nidzicy na 2022 rok zawierający: 

 
1. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zwiększenie planu dochodów powiatu w dziale 

758, rozdziale 75814 §2100 o kwotę 7.263,00 zł. Powyższe zwiększenie wynika z decyzji Ministra 
Finansów z dnia 13 grudnia 2022 r., znak: ST3.4752.13.2022.p o przekazaniu  
z rachunku pomocniczego Funduszu Pomocy, którego dysponentem jest Minister Finansów, 
dodatkowych środków z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 
dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad 
dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa, za okres od 1 do 30 listopada 2022 r. W związku z powyższym, 
Starostwo Powiatowe w Nidzicy złożyło wniosek o zwiększenie planu wydatków w dziale  
801 wg. następującego wyszczególnienia: w rozdziale 80115 §2340 o kwotę 691,81 zł (dla 
Technikum ZDZ w Nidzicy) oraz w rozdziale 80117 §2340 o kwotę 613,44 zł (dla Branżowej 
Szkoły I Stopnia AWA-MEBEL). W ślad za tym, Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w 
Nidzicy złożył wniosek o zmiany w planie finansowym jednostki na 2022 rok zawierający 
zwiększenie planu wydatków w dziale 801, rozdziale 80102 o kwotę 408,34 zł  
wg. następującego wyszczególnienia: w §4350 o kwotę 71,35 zł, §4740 o kwotę 58,96 zł, §4750 
o kwotę 208,62 zł, §4850 o kwotę 50,83 zł, §4860 o kwotę 18,58 zł. Następnie, Zespół Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy złożył wniosek o zmiany w planie finansowym 
jednostki zawierający zwiększenie planu wydatków w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 
2.556,33 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4350 o kwotę 397,06 zł, §4750 o kwotę 
1.804,80 zł, §4850 o kwotę 354,47 zł oraz w dziale 801, rozdziale 80117 o kwotę 834,16 zł wg. 
następującego wyszczególnienia w: §4350 o kwotę 608,67 zł, §4750 o kwotę 188,47 zł, §4850  
o kwotę 37,02 zł. Ponadto, Zespół Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy również złożył 
wniosek o zmiany w planie finansowym jednostki na 2022 rok zawierający zwiększenie planu 
wydatków w dziale 801, rozdziale 80120 o kwotę 2.158,92 zł wg. następującego 
wyszczególnienia w: §4850 o kwotę 354,63 zł i §4750 o kwotę 1.804,29 zł.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
2. wniosek  Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 

2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 853, rozdziale 85333 §4010 o kwotę 
4.200,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale 85333 §4110 o 
kwotę 4.200,00 zł. Jednostka uzasadnia, że konieczność zwiększenia planu finansowego w §4110 
składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 4.200,00 zł jest wynikiem wysokiej absencji 
chorobowej pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy w miesiącu grudniu 2022r i 
zostanie przeznaczona na wypłatę zasiłków: opiekuńczych, chorobowego i macierzyńskiego.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

3. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 2022 
rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdziale 75020 §4010 o kwotę 
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5.000,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale 75020 §4110  
o kwotę 5.000,00 zł. Powyższe zmiany wynikają z potrzeby zabezpieczenia środków  
w związku z wypłatą zasiłków z Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w miesiącu grudniu 2022r. 
pracowników Starostwa Powiatowego w Nidzicy.   
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
4. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy o zmiany w planie 

finansowym wydatków budżetowych na 2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków  w 
dziale 754, rozdziale 75411 o kwotę 7.559,95 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §3070 o 
kwotę 153,88 zł, §4060 o kwotę 0,02 zł, §4110 o kwotę 92,55 zł, §4170 o kwotę 516,09 zł, §4250 
o kwotę 300,00 zł, §4270 o kwotę 5.928,41 zł, §4410 o kwotę 572,00 zł oraz zwiększenie planu 
wydatków w dziale 754, rozdziale 75411 o kwotę 7.559,95 zł wg. następującego 
wyszczególnienia w: §4210 o kwotę 4.661,07 zł, §4300 o kwotę 2.896,88 zł, §4430 o kwotę 2,00 
zł. Zmiany związane są z zabezpieczeniem dodatkowych środków finansowych na zakup 
materiałów i wyposażenia, w tym na zakup elementów umundurowania dla funkcjonariuszy, 
zakup usług pozostałych, w tym m.in. na odnowienie licencji antywirusowych do sprzętu 
informatycznego, opłatę ewidencyjną w związku z zalecanym badaniem technicznym 
samochodu operacyjnego.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 163/479/2022 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2022 rok, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu 

liczbą głosów: głosów: 3– „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 
Ad. V.1 
 
p. Iwona Urbanowicz omówiła wyniki kontroli i audytu przeprowadzonych w Starostwie 

Powiatowym, powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Nidzicy. Dodała, że  pierwsza kontrola została przeprowadzona przez Wojewodę 
Warmińsko-Mazurskiego w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. Przedmiotem 
kontroli była ocena realizacji Projektu realizowanego w 2022 roku pn. „Wsparcia dzieci 
umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie COVID-19”, w ramach Programu Operacyjnego 
Wiedza Edukacja Rozwój w latach 2014-2022. Poinformowała, ze kontrola wypadła pozytywnie z 
nieprawidłowościami, która dotyczyła złożenia po terminie sprawozdania z ww. projektu oraz 
niewykorzystaniu środków w kwocie 9,36 zł. Poinformowała, że nieprawidłowości zostały 
usunięte.  

Druga kontrola była przeprowadzana w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie również 
przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego. Przedmiotem kontroli problemowej był sposób 
zapewnienia dzieciom pieczy zastępczej w rodzinach zastępczych, rodzinnych domach dziecka oraz 
placówkach opiekuńczo-wychowawczych. Dodała, że kontrola wypadła pozytywnie z jedną 
nieprawidłowością, która dotyczyła  braku dokumentacji potwierdzającej spełniania warunków 
przez współmałżonków osób wskazanych w ww. wykazie, jako rodzina zastępcza. 
Nieprawidłowość została usunięta.  

Kolejna kontrolą był zadanie audytowe przeprowadzone przez audytora Sebastiana 
Bentkowskiego w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. Tematem audytu było 
„Prawidłowość funkcjonowania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy latach 2021-
2022 (I półrocze) oraz efektywność kontroli zarządczej”. Dodała, że Audytor pozytywnie ocenia 
funkcjonowanie i organizacje Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy.  

p. Andrzej Bróździński zapytał, na czyje zlecenie przeprowadzony był audyt?  
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że na nasze zlecenie. Audyt był przewidziany w planie 

audytów na 2022 rok. 
Kolejna kontrola została przeprowadzona w Powiatowym Urzędzie Pracy w Nidzicy przez 

Wojewódzki Urząd Pracy w Olsztynie. Kontrola została przeprowadzona w związku z realizacją 
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przez Powiat Nidzicki/ Powiatowy Urząd Pracy projektu „Aktywizacja osób młodych 
pozostających bez pracy w powiecie nidzickim (VI). Dodała, że nie stwierdzono żadnych 
nieprawidłowości.  

Następna kontrola również została przeprowadzona w Powiatowym Urzędzie Pracy przez 
Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego. Zakres objęty kontrolą: Spełnianie wymogów 
kwalifikacyjnych określonych dla dyrektorów i pracowników urzędów pracy.  Dodała, że nie 
stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 

Kolejna kontrola została przeprowadzona w Środowiskowym Domu Samopomocy w 
Nidzicy prowadzonym przez Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością 
Intelektualną Koło w Nidzicy. Przedmiotem kontroli była ocena prawidłowości organizacji i 
funkcjonowania środowiskowego domu samopomocy. Stwierdzone w toku kontroli następującą 
nieprawidłowość. Wykazano w regulaminie organizacyjnym jednostki, że liczba stanowisk i etatów 
jest niezgodna ze stanem faktycznym. nieprawidłowości dot. niezgodną ze stanem rzeczywistym  

Ostatnia kontrola została przeprowadzona w Powiatowym Ośrodku Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej w Nidzicy przez Archiwum Państwowe w Olsztynie.  Przedmiotem 
kontroli objęto następujące zakresy: stosowanie przepisów kancelaryjno-archiwalnych, zbiór 
dokumentacji, ewidencję, brakowanie, udostępnianie akt i stanowisk lokalu. Dodała, że nie 
stwierdzono żadnych nieprawidłowości.  

Pytań nie było. 
 
Ad. V.2 
p. Iwona Urbanowicz omówiła sprawy związane z organizacja i funkcjonowaniem ZOZ w 

Nidzicy. 
p. Starosta zaznaczył, że radny Marek Borowy poruszył kwestię dot. kredytu, a mianowicie, 

że Pani dyrektor od kredytu nie płaci odsetek.  
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że Pani Dyrektor za pierwszym razem nie 

odpowiedziała na cztery zadane pytania.  Pytania dotyczyły m.in. jaki jest stan zadłużenia, jakie jest 
oprocentowanie kredytu, jaka jest kwota odsetek z kredytu oraz jaki byłby dochód z lokaty z 
kredytu. Dodała, że radny Marek Borowy zadał pytanie czy właściwe jest spłacanie kredytu i 
jednocześnie lokowanie pieniędzy. Pani dyrektor za pierwszym razem udzieliła odpowiedzi tylko 
na trzy pytania, a na czwarte pytanie odnoście lokaty pieniędzy odpisała, że nie jest możliwe 
planowanie dochodów z tytułu odsetek od wysokości kredytu, ponieważ odsetki od wysokości 
kredytu nie generują przychodu. Dodała, że po interwencji Pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi na 
czwarte pytanie.  

p. Starosta poprosił, aby przesyłać radnemu Markowi Borowemu odpowiedź na czwarte 
pytanie. Dodał, ze poruszył on ważną kwestię. 

p. Andrzej Bróździński poinformował, że Pani Dyrektor mówiła, że nie ma odsetek za 
zaciągany kredyt. Dodał, że są odsetki. Kwota odsetek, jeżeli zaciąga się kredyt to jest konkretna 
kwota kredytu i kwota odsetek. Pani Dyrektor mówi, że kwota odsetek  kredytu który zaciągnęła 
nie zostały zwiększone. Nie zostały zwiększone, ponieważ Pani dyrektor spłaciła część kredytu i 
wtedy te odsetki maleją. 

p. Starosta zgodził się. 
p. Wicestarosta powiedział, że powinna być rekomendacja Zarządu Powiatu do spłaty 

kredytu.  
p. Lech Brzozowski powiedział, że przy wcześniejszych rozmowach z Panią dyrektor dot. 

kredytu mówiła, że nie ma możliwości wcześniejszej spłaty kredytu. 
p. Wicestarosta zapewnił, że jest taka możliwość. 
p. Starosta zaproponował, aby wystąpić do ZOZu z pytaniem ile środków znajduje się na 

koncie szpitala. 
p. Starosta powiedział, że do spłaty kredytu zostało nam ok. 6 mln.  
p. Wicestarosta powiedział, że dokładnie 5,8 mln. Dodał, aby Zarząd zarekomendował 

spłatę kredytu i niech Pani Dyrektor się do tego ustosunkuje.  
P. Starosta powiedział, że biorąc pod uwagę środki jakimi dysponuje szpital, Zarząd 

rekomenduje spłatę kredytu w całości. 
p. Lech Brzozowski powiedział, żeby w piśmie zawrzeć, że mając na uwadze aktualną 

kondycję finansową ZOZ w Nidzicy spłata kredytu nie pogorszy sytuacji jednostki.  
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P. Iwona Urbanowicz poinformowała, że dostaliśmy odpowiedź na pismo w sprawie 
zakończenia działalności w zakresie Oddziału Pediatrycznego w szpitalu ZOZ w Nidzicy. Z 
odpowiedzi wynika, że wniosek Pani Dyrektor do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  w sprawie 
zamknięcia oddziału został zwrócony, gdyż jest niekompletny m.in. o uchwałę Społecznej Rady 
ZOZ w Nidzicy.    

 p. Starosta zaproponował, aby wystąpić do ZOZ o przedłożenie kopii decyzji Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego na którą powołuje się Pani Dyrektor i z której wynikało zaprzestanie 
działalności oddziału pediatrycznego.  

Następnie, p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynęły do wiadomości dwa pisma od 
najemców Przychodni skierowane do p. Dyrektor. W pismach są argumenty, które przytaczają 
najemcy, że kolejna podwyżka w przypadku ich nieruchomości jest niezasadna.  

p. Wicestarosta powiedział, że powinniśmy wystąpić do Pani Dyrektor o wykaz kwot 
dzierżaw wszystkich podmiotów, które dzierżawią pomieszczenia za trzy lata wstecz oraz z czego 
wynika ww. podwyżka. Dodał, żeby Pani Dyrektor ustosunkowała się do ww. pism i godzin 
wynajmowania pomieszczeń.  

P. Iwona Urbanowicz zaproponowała, aby ewentualnie poprosić Panią Dyrektor o 
spotkanie. 

P. Starosta wyraził zgodę.  
P. Starosta dodał, żeby wystosować pismo do Pani Dyrektor.   
p. Wicestarosta, dodał, żeby wystąpić do Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z pismem odnośnie ogrzewania budynku, gdzie mieści się Powiatowy Ośrodek Dokumentacji 
Geodezyjnej i  Kartograficznej. Dodał, że trzeba zaznaczyć w piśmie, że są awarie c.o. co 
uniemożliwiło prace pracownikom. Poinformował, że bardzo dużo płacimy za ogrzewanie.  

p. Andrzej Bróździński zapytał skąd biorą ciepło?  
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że tam jest piec gazowy.  
p. wicestarosta dodał, że chodzi o to, żeby Marszałek Województwa Warmińsko-

Mazurskiego miał świadomości  o stanie technicznym budynku.  
Więcej pytań nie było.  

 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 
Na tym protokół zakończono.   
 
Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   

Członek Zarządu  
               / - / Lech Brzozowski 

 

 


